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1. Tagosítási kérelmek tárgyalása
4 új tagosodási kérelem érkezett.
Az Elnökség döntött a tagosodni kívánó személyekről.

Határozat 2021/15.

Az Elnökség 4 igen, 0 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett minden tagosodási
kérelmet elfogadott.

2. Pénzügyek
Dobos Cenge (elnök) ismertette, hogy az egyesület pénzügyeit átnézte és a 2021-es pénzügyi
évre tekintettel eddig úgynéz ki, hogy az egyesület körübelül nullára fog kijönni nyereség terén.

Dobos Csenge (elnök) kiemelte, hogy az egyesületnek nagy szüksége lesz emberekre akik ösz-
tönzik a többieket, hogy fizessék be az idei évre a tagdíjat, lehetőleg még ebben a naptári évben.

Dobos Csenge (elnök) ezen kívül arról is tájékoztatta a jelenlevőket, hogy a Morgan Stanley
ismét megkereste az egyesületet és megkötötték az idei évre is az adományozási szerződést.
Ennek kifizetése azonban, nagy valószínűséggel a következő naptári évre fog átcsúszni várhatóan
januárra vagy februárra.

3. Országos programok
• Télis Iskola (TISK):

Szakállas Nikolett (szakmai programfelelős) elmondta, hogy megnézte a Paksi atomerőmű
látogatási idejét és nem csak pénteken vannak nyitva, hanem hétvégén is, de van olyan
látogatás, ahol van létszám limit. A létszám limit általában 40- vagy 50 fő/túra és egybe
tudjuk kötni a múzeum látogatással is. Vannak járvány ügyi korlátozások, ezek a kötelező
maszk viselés és a védettségi igazolvány megléte.

Dobos Csenge (elnök) megjegyzi, hogy ezekkel a korlátozásokkal nincs semmi probléma,
mivel a jelentkezési lapba bele fogjuk írni, hogy a részvételhez védettségi igazolvány szük-
séges.

Szakállas Nikolett (szakmai programfelelős) megjegyzi, hogy további probléma, hogy elő-
re el kell küldeni a résztvevők adatait. Ez természetesen amiatt problémás, mert így elég
korán le kell zárjuk a jelentkezést, legalábbis a paksi kirándulásra.
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Dobos Csenge (elnök) felveti, hogy meg kell őket kérdezni lehet-e később küldeni a részt-
vevők adatait.

Szűcs Máté (programfelelős) hozzá teszi, hogy ez problémás lehet, mivel atomerőműről
van szó, így csinálnak átvilágítást, ehhez van szükség a résztvevők adataira. Ennek el-
lenére Szakállas Nikolett (szakmai programfelelős) vállalta, hogy megkérdezi elég-e egy
héttel a kirándulás előtt elküldeni az adatokat.

Szakállas Nikolett (szakmai programfelelős) jelzi, hogy buszt kell foglalni, de ezt sem tud-
juk megtenni, amíg nincs pontos létszám.

Dobos Csenge (elnök) ennek megoldására azt javasolja, hogy előre meg kell szabni, hány
helyünk lesz. Tehát, ha egy 40 fős buszt bérelünk akkor 40 hely van és kész. A jelentkezők,
jelentkezési sorrendben kapnak helyett a buszon és ezáltal a paksi túrán. Aki lemarad a
kirándulásról, annak esetlegesen tavasszal pótolhatjuk a kirándulást, ha elegen vannak.
Akik a kiránduláson nem akarnak vagy tudnak résztvenni azok az előadásokra szombaton
és vasárnap ugyanúgy jöhetnek mint a többiek.

A jelenlevők összefoglalják a megoldandó problémákat:

– Paksi erőmű látpgatás pontos feltételeinek kiderítése
– A kiránduláson résztvevők adatainak összegyűjtése
– Busz lefoglalása

A jelenlevőkben felmerült a kérdés, hogy mi legyen a B terv arra az estre, ha nem tudunk
menni a Paksi Atomerőműbe. Abban az esetben, ha olyan sok jelentekző lenne, hogy két
turnussal tudnánk csak bemenni az erőműbe akkor a másik csoport addig városnézésen
vehetne részt.

Jeges Viktor Péter (Ellenőrző Bizottság elnöke) megjegyzi, hogy két turnussal sokat lehet
bukni a buszon, ha végül nem jön el elég ember. Jobb lenne, ha tavasszal lenne inkább
egy második turnus, ha van elég ember.

A fent leírtak alapján az elnökég abban egyezett meg, hogy a paksi kirándulás az erő-
műbe egy pénteki napon megyünk az erőműbeli program egy 4 órás látogatás az üzemi
területen, a látogatás létszám limitje 40 fő, valamint a programon való részvétel jelent-
kezési sorrend alapján történik. A MAFIHE Téli Iskola témája energetika lesz. Abban
az esetben, ha betelnek a helyek akkor lesz tavasszal a kirándulásnak egy második turnusa.

Szakállas Nikolett (szakmai programfelelős) elmondta, hogy december közepén el kell in-
dítani a jelentkezést.
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Dobos Csenge (elnök) elmondta, hogy a Számlázz.hu-n keresztül fogunk számlázni. An-
nak aki megy Paksra ez külön tételként lesz számlázva ≈ 1000 forint. Az alap díj az
egyesület tagjainak 500 forint lesz. Azoknak aki nem tagjai az egyesületnek 2500 forint
plusz 1000 forint a paksi kirándulással együtt a teljes összeg. Szakállas Nikolett (szakmai
programfelelős) kérjen ajánlatot a busz társaságtól.

Jeges Viktor Péter (Ellenőrző Bizottság elnöke) tette fel a kérdést, hogy lesz-e az ese-
ménynek támogatója? Véleménye szerint a részvételi díj kevés lesz a buszra, így nagy
szükség lenne egy támogatóra.

Dobos Csenge (elnök) válaszolt neki, hogy valószínűleg lesz támogató, de ez még koránt
sem biztos. Ami a részvételi díjat illeti nem akarja, hogy nagyon drága legyen, mivel
így is minden nagyon megdrágult az elmúlt hónapokban. Támogatónak a MVM-et fogja
megkeresni első körben, ha már a paksi erőműbe megyünk kirándulásra.

Szakállas Nikolett (szakmai programfelelős) véleménye szerint a távolabbról érkezőknek
szállásnak nagyon jó lenne a koli, mert a régi szállásra volt panasz és valami olcsó opciót
keresünk. Ráadásul aki vidékről érkezik már lehet csütörtöktől kérne szállást.

Dobos Csenge (elnök) elmondta, hogy utána kell kérdezni a szállásnak, a kollégiumoknál
is, illetve kérte a jelenlevőket gondolják át kinél hány vendég férne el. Ha Szakállas Niko-
lett (szakmai programfelelős) segítséget igényel ezt bármikor jelezheti az elnökség tagjai
felé.

Szűcs Máté (programfelelős) hozzá tette, hogy az árak 1000 forinttal való megemelése sem
ördögtől való dolog, így az árak a tagoknak 2500 forint és nem tagokank 4000-4500 forint
lenne.

• Balaton Summer School (BSS):

Dobos Csenge (elnök) vázolta, hogy a nyári iskola témája az űrtechnólogia és a hozzá
kapcsolodó kutatások lesznek. Szigeti Balázs Endrétől (Ellenőrző Bizottság tag) kapott
tippeket, hogy kiket lehet megkeresni támogatások ügyében. Szűcs Máté (programfelelős)
mások segítségével elfog kezdeni utána nézni, hogy magyar előadók közül kiket érdemes
meghívni, hozzá teszi, hogy itt is érdemes megkérdezni Szigeti Balázs Endrét (Ellenőrző
Bizottság tag). Fontos, hogy tudjunk neves kutatókat mondani a nagyobb támogatóknak,
hogy lássák az eseményt érdemes támogatni. Természetesen külföldön dolgozó magyar ku-
tatókat is meg lehet keresni. Lőrincz Péter (külkapcsolati felelős) pedig eközben ugyanezt
a feladatot fogja ellátni a külföldi előadók vonatkozásában. Azt javasolta az érintettek-
nek, hogy keressenek meg sok-sok kutatócsoportot és kutatót, közép-nagyokat és ha van
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részükről érdeklődés akkor nagyobbakat is. Valószínűleg sokaknak kell majd írni, mi-
vel rengetegen nem szoktak válaszolni. Azt kéri továbbá a jelenlevőktől, hogy mindenki
kezdje el össze gyűjteni kiket lehet megkeresni támogatónak, kik azok akiknek ez bele
illik a profiljába. Ezután jöhetnek azok a támogatók is akik szakmaiprogramra adnának,
mert fizikához kapcsolódnak. Egy táblázatban gyűjtsük a támogatók listáját, amit Dobos
Csenge (elnök) készített el az eseményhez.

Szűcs Máté (programfelelős) kérdése az volt Dobos Csengéhez (elnök), hogy kik vannak
eddig akik támogatnák az eseményt?

Dobos Csenge (elnök) válaszában kifejtette, hogy jobb ha onnan indulunk, hogy nincsen
támogató, de az előző évi táblázatot érdemes megnézni, kik lettek volna a támogatók.
Ezen felül felhívta a jelenlevők figyelmét arra, hogy még helyszínt is kell találni.

Jeges Viktor Péter (Ellenőrző Bizottság elnök) felvetése, hogy meg kellene próbálni a
2020-as helyszínt Keszthelyen. Habár annak kibérlése valószínűleg nem fog össze jönni.

Dobos Csenge (elnök) egyetért Jeges Viktor Péterrel (Ellenőrző Bizottság elnök), próbál-
juk meg elsőre ismét a Georgikont Keszthelyen harmadszorra is és aztán meglátjuk.

• Nyugat Európai tanulmányi út:

Jeges Viktor Péter (Ellenőrző Bizottság elnök) azzal érvelt, hogy nincs rá idő és nincs is
nyitva a CERN, ami általában a tanulmányi út fő célpontja szokott lenni. Azt javasolta,
hogy tegyük át tavaszra vagy jövő őszre a tanulmányi útat.

Dobos Csenge (elnök) hozzáteszi, hogy fáj lemondani mert ezen a ponton két évfolyam is
lesz akinek nem volt semmilyen tanulmányi út.

Csillga Barnabás Gellért (honlapfelelős) és Szűcs Máté (programfelelős) felvetette, hogy
legyen inkább Ausztira és/vagy Németország a tanulmányi út cél állomása.

Dobos Csenge (elnök), azt a konklúziót vonja le, hogy megpróbál keresni olyan támogatót,
akitől a BSS-re nem számítunk támogatásra, de egy esetleges tanulmányi útra adnának.
Abban az esetben, ha talál elég támogatót, hogy 90%-ban fedezze a tanulmányi útat ak-
kor lesz. Egyébként minden más forrást a BSS-be fektetünk az idén be.

• Csereprogramok:
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Az elnökségi ülés résztvevői úgy döntöttek, hogy a külföldi csereprogramok lehetőségét a
TISK megszervezését és sikeres lebonyolítását követően tárgyálják.

4. Médiamegjelenések
Dobos Csenge (elnök) jelezte, hogy a TISK plakátot ő fogja elkészíteni. Az esemény honlapját
Csillag Barnabás Gellért (honlapfelelős) fogja elkészíteni, akinek ebben már van tapasztalata.

Dobos Csenge (elnök) kéri, hogy az elnökség minden tagja készítse el a bemutatkozását a
honlapra, minél hamarabb és küldje el Csillag Barnabás Gellértnek (honlapfelelős).

5. Informatikai fejlesztések
Jeges Viktor Péter (Ellenőrző Bizottság elnök) elmondta, hogy az irodai gépet, újra kell tele-
píteni. A gépre Windows Enterpriset kell telepíteni, az aktíváló kódok nála vannak.

Vigh Benjámin (médiakoordinátor) elmondta, hogy be kell menni az IIG-hez mert nem reagál-
nak az e-mailekre, Dobos Csenge (elnök) hozzá teszi, hogy a táblát is mi fogjuk felfúrni, mivel
az üzemeltetés sem reagál.

Kovács Zoltán (rendszergazda) fog foglalkozni az irodai géppel és az IIG-vel való egyeztetéssel
is.

6. Egyebek
Sarus Balázs (titkár) elmondta, hogy a kulcsfelvételi listát és az aktíválandó kártyákat lefogja
adni a következő hét elején a portaszolgálatnak.

Dobos Csenge 17:35-kor lezárta az ülést.

Budapest, 2021. november 15.

Dobos Csenge Sarus Balázs
Elnök Titkár
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